
Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad
FdG-UvA, 08-04-2024

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA
Datum: 08-04-2024
Tijd: 18:45
Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Kim Doelman (vicevoorzitter), Max Grimberg, Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris),
Jessey van Oostende, Katinka Rasch, Mike Schilder, Vince Schilder (voorzitter), Pien Swart, Doğukan
Türk, Suzanne Tijburg, Lyanne Zonderman (secretaris)

1. Opening, vaststellen agenda
1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen
2.1. Technische mededelingen

Er waren geen technische mededelingen.

2.2. Inhoudelijke mededelingen
- Vince: Het zomerreces van de FSR staat gepland van 15 juli t/m 12 augustus.

3. Adviezen
- Ontvangen 26-03-2024 Feedback concept rapport deelstudie 1 curriculumevaluatie master

Epicurus
- Ontvangen 26-03-2024 Canvas for student councils
- Ontvangen 27-03-2024 OC verzoek om toelichting m.b.t. concept OER master 2024-2025
- Ontvangen 27-03-2024 Brief 24.04.029 - Benoeming directeur onderzoeksinstituut

Movement Science
- Ontvangen 02-04-2024 opzet globaal voor proces klankborden
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- Ontvangen 03-04-2024 jaarverslag 2023 VAR Amsterdam UMC

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 25-03-2024
4.1. Notulen en actiepunten

Vince 1. koppelt de mening van de raad over samenwerking
terug naar de FSR-VU

1. lopend

Kim 1. gaat TAQT training plannen 1. lopend

Lyanne 1. stuurt de feedback op de notitie terug naar Hotze Lont 1. lopend

Katinka

Mike 1. gaat een update CO2-assistent schrijven
2. gaat de details naar Tosca sturen over het RvA diner

1. niet gedaan
2. gedaan

Pien 1. gaat de MSO update plaatsen 1. gedaan

Max

Doğukan

Suzanne 1. gaat voor PR een post op Instagrammaken voor een
nieuw formulier docentenaanwezigheid
2. gaat een update over informeel overleg met
MT-bachelor plaatsen

1. gedaan
2. gedaan

Jessey 1. gaat de update over evaluatiebijeenkomst RA-2
plaatsen

1. lopend

Fabiënne

DB 1. stuurt het aanvullende advies op naar alle stakeholders
van deel A van de OER bachelor

1. lopend

PR

Commissies

Dossierhouders
OER

1. toelichting vragen aan Neeltje Huijnig-Schrofer en
adviezen delen met andere gremia (OER bachelor
Geneeskunde)
2. voorbesprekingen regelen met relevante partijen
3. de mening van de FSR vertegenwoordigen bij de
plenaire sessies

1. gedaan
2. lopend
3. lopend

Iedereen

De notulen van de PV op 25-03-2024 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur

Pagina 2 van 14
Notulen plenaire vergadering, 08-04-2024



5.1. Stand van zaken
- Op 03-04-2024 hadden Vince en Kim een plenair overleg OER'en 2024-2025

masteropleiding GEN en MI. Vince en Kim waren aanwezig bij de plenaire sessie over
deel A van de OER'en van de master Geneeskunde en MI. Door de afwezigheid van
het MT-master konden er geen vragen gesteld worden aan het MT over
consequenties of redenen van wijzigingen. Daarom zijn enkele discussiepunten open
blijven staan, en zullen er vervolgafspraken plaatsvinden om deze af te handelen. De
belangrijkste hiervan is omtrent de procedure Iudicium Abeundi en het remediëren
van studenten. Omdat er voorlopig geen akkoord bereikt kon worden over het
opnemen van een uiterlijk werkbare termijn voor het afronden van een dergelijk
onderzoek, is geen instemming gegeven aan de wijziging van deze bepaling.

5.2. Agenda OT-GEN (20 min)
Volgende week dinsdag (16 april 2024) staat weer een OT-GEN/FSR-overleg gepland.
Hiervoor moet een agenda opgesteld worden.

De FSR heeft de volgende agendapunten bedacht:

- Evaluatie format huidige OT-GEN/SR-overleg

➢ Aanhakend over wat er begin van het jaar is besproken over de

moeilijkheden van het zoeken naar overkoepelende agendapunten

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met tien stemmen

voor de in deze PV voorgestelde agenda voor het OT-GEN/FSR-overleg van 16 april

2024.

Vince stuurt de agenda op naar het OT-GEN.

6. Centrale Studentenraad
6.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CSR.

7. Commissie Bachelor
7.1. Stand van zaken

- Op 19-03-2024 hadden Dogukan, Jessey, Vince, Lyanne en Suzanne een informeel
overleg MT-BA. Tijdens dit informele overleg is besproken dat de lampjes van de
collegezalen niet meer werken en daardoor colleges niet opgenomen worden. MT-BA
zal nog een keer duidelijk uitleggen aan de docenten dat het lampje niet werkt maar
de opnameknop wel (dit komt omdat er een nieuw systeem is waarmee de colleges
worden opgenomen). Colleges van vorig jaar zullen op Canvas gezet worden. Verder
zijn punten uit de OER waar onduidelijkheid over was besproken. Naar aanleiding
hiervan zal MT-BA uitzoeken hoeveel vrijstellingen er voor KWM aangevraagd
worden in kader met het verzoek om de minimale periode dat vrijstelling
aangevraagd mag worden te verlengen. Vervolgens is besloten dat de toetswijzer
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afgeschaft zal worden. MT-BA zal nog terugkomen op het proeftoetsenbeleid. Tot slot
gaat Lyanne proberen een afspraak in te plannen ommet MT-BA de resultaten van de
SR-enquête te bespreken.

- Op 26-03-2024 had Kim een evaluatie WDD-1. Kim was aanwezig bij de evaluatie van
WDD-1.
Er wordt ten eerste gekeken naar een ZSO die is verbonden als voorbereiding voor
het practicum bewegingsapparaat. Hierin wordt gekeken of er bijvoorbeeld een
E-learning van gemaakt kan worden en of de te verwachte tijd overeenkomt met de
tijd die de studenten nodig hebben voor voorbereiding.
Goede punten die zijn genoemd: enthousiasme docenten, veel praktica, goede zso’s.
Verbeterpunten: indeling van het rooster niet heel optimaal, symposium erg lang.
Verder kwam naar voren dat studenten in de laatste week van het blok minder tot
niet komen opdagen, omdat ze de laatste dagen dan nodig hebben om te leren. Maar
als studenten alles opstapelen tot de laatste week gebeurt dit. Als studenten gewoon
alles bijhouden, zou dit niet moeten gebeuren.

- Op 03-04-2024 had CoBa een CoBa vergadering. Tijdens de CoBa vergadering zijn
punten voor informeel overleg met MT-BA bedacht. Verder is gevraagd aan alle
dossiershouders om in het inwerkboek na te gaan of de inhoud met betrekking tot
hun dossier nog klopt en zo nodig aan te passen. Tot slot is iedereen gevraagd om na
te gaan wat ze nog willen bereiken met hun dossiers (dus wat in het jaarplan staat of
als ze ergens tegenaan zijn gelopen dit nog op te pakken).

8. Commissie Master
8.1. Stand van zaken

- Op 19-03-2024 had Pien een Master Studenten Overleg (MSO). “De
Geneeskundestudent'' heeft met de regering gesproken over sociale veiligheid.
CoRaad geeft aan dat ze het lastig vinden dat bij evenementen de aanwezigheid van
studenten erg laag is. In juni zal het communicatieplan geëvalueerd worden in het
MSO. Ook een idee om de uitslagen van de SR enquête een keer aan bod te laten
komen in het MSO. Er is met ''de geneeskundestudent'' gesproken over de
onduidelijke rol die zij vertegenwoordigen in het MSO. Wat doen ze hier, wat nemen
ze mee uit dit overleg, kan ervan uit worden gegaan dat informatie die gedeeld wordt
met ze niet openbaar gemaakt wordt met externen. Hierop was het antwoord dat
zonder expliciete toestemming zij de informatie niet meenemen/gebruiken. Ze zijn
er om ondersteuning te bieden aan het MSO, updates te geven en aanwezigheid helpt
henzelf wel om een eigen mening te vormen over bepaalde zaken. Zij gingen akkoord
met het maken van een samenwerking/overeenkomst op papier zodat duidelijke
afspraken gemaakt kunnen worden met het MSO.
Tijdens het vorige interuniversitair medisch studenten overleg (IMS) heeft de UvA
gevraagd of er tips zijn om de respons op evaluaties te verhogen. Tips: tijdens de
laatste terugkomdag mensen pas de zaal laten verlaten als ze het hebben ingevuld /
extra vinkje voor je eindevaluatie ''heb je het formulier ingevuld''. Groningen doet
minder aan online evaluaties en meer fysiek evalueren.
Sociale veiligheid protocol is af, maar er is een discussie over waar het geplaatst mag
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worden op canvas of student.uva.nl. Nadat dat besloten is krijgen wij het te zien. Er
zou tevens instaan wat de stappen zijn na het ontvangen van een melding.
Bepaalde punten uit het concept OER bij het volgende MSO bespreken.

- Op 22-03-2024 hadden Pien en Katinka een Symposiummaster. Tijdens het
symposium werd teruggeblikt op de master epicurus. Er waren verschillende
sprekers. Er zijn al veel goede stappen gezet en samengevat is de nieuwe master
zeker een verbetering tov de oude master. Ellen Bosnak gaf ook aan dat door het
loten van de senior coschappen ze nu een meer diverse populatie van studenten
langs ziet komen, die niet minder gemotiveerd zijn. Er zijn ook nog veel
verbeterpunten. Niekie Spoorenberg liet een aantal verbeterpunten zien: onder
andere voorbereidend onderwijs,. Tevens werd er aangegeven dat per September
Paul van Trotsenburg stopt en dat Niekie zijn plek zal innemen. Er wordt nog gezocht
naar een nieuw plaatsvervangend hoofd van de master epicurus.

- Op 23-03-2034 hadden Pien en Katinka een overleg met de voorzitter van de
CoRaad.

- Op 25-03-2024 had Pien een overleg met Hotze Lont over MD/PhD. Er was onlangs
een meeting over MD/PhD programma. Daarin werd aangegeven dat het niet altijd
soepel loopt met AMR (denk aan contracten en betalingen). Aangegeven dat het het
makkelijkste is als er een vast aanspreekpunt komt bij de AMR voor MD/PhD
trajecten.

- Op 25-03-2024 hadden Pien en Max een afspraak Honours GEN+MI.
- Op 26-03-2024 hadden Mike, Vince, Katinka en Pien een CoMa vergadering.

Commissie Master heeft vergaderd over de volgende onderwerpen: het
masterstudenten overleg (MSO), de planning van informele overleggen,
agendapunten voor het volgende informeel overleg en de klankbordgroep evaluatie
master. Pien was aanwezig bij het MSO, zie de update hierboven. Voor de planning
van informele overleggen was er een verzoek vanuit het MT-master om de
overleggen te verplaatsen van 12 naar 13 uur omdat er overlap bestaat met hun
nieuwe dagplanning. Dit geniet vanuit CoMa niet de voorkeur omdat 12 uur in de
pauze valt tijdens coschap en het zo mogelijk blijft om (online) aan te sluiten voor
coassistenten, om 13 is dit niet het geval. Vince zal Niekie Spoorenberg mailen of zij
een overzicht kan maken om welke overleggen het zou gaan. Verder zijn
agendapunten voor het volgende informeel overleg bedacht. Agendapunten zoals
deze nu zijn opgesteld: manieren om de respons op evaluaties te verhogen, het kort
van tevoren afzeggen/verplaatsen van evaluaties, het werkproces omtrent de
klankbordgroep en belletjes naar aanleiding van de high stake uitslag waarover wij
hebben gemaild. Tot slot hebben we het gehad over de klankbordgroep. Begum
Coskun heeft aangegeven veel feedback te hebben ontvangen en dat het wellicht niet
mogelijk gaat zijn om deze feedback gezamenlijk te bespreken. CoMa heeft
aangegeven dit wel wenselijk te achten. De OC heeft hetzelfde aangegeven en hun,
zeer uitgebreide, feedback ook aangeleverd bij Begum.

- Op 28-03-2024 was Vince aanwezig bij de evaluatiebijeenkomst van het coschap
dermatologie 2023-2024 (1e helft).
Actiepunten vorige keer:
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- Het document "Inspiratie beroepsactiviteiten" is op CANVAS geplaatst bij het
coschap dermatologie

- Eindevaluaties vinden tegenwoordig in de basis plenair plaats (net als bij
KNO) om de werklast voor werkplekbegeleiders te beperken. Studenten
kunnen naar aanleiding van die bijeenkomst een persoonlijke eindevaluatie
aanvragen. Sommige werkplekbegeleiders doen dit nog steeds enkel
persoonlijk.

- Vakinhoudelijk onderwijs uit de terugkomdag is nog niet toegevoegd aan de
voorbereidende weken, in afwachting van de curriculum evaluatie. Deze
wens bestaat nog steeds onder studenten.

- Er is meer ruimte voor praktische vragen omtrent lichamelijk onderzoek in
het voorbereidend onderwijs

- Bij het Huid MC zouden coassistenten tegenwoordig gekoppeld moeten
worden aan een begeleider, maar dit loopt in de praktijk nog niet soepel
volgens de coördinator. De coördinator geeft aan dat er echt toezicht
gehouden moet worden op het Huid MC om het beleid uitgevoerd te laten
worden.

- Coassistenten in het Huid MC worden nog steeds buitengesloten van de rest
van de staf. Hier is ook weer een intimidatiemelding over gekomen.
Coassistenten zouden volgens de coördinator tegenwoordig wel in dezelfde
ruimte mogen lunchen, mits er genoeg ruimte is. De melding suggereert
echter dat dit niet het geval is en dat studenten nog steeds buitengesloten
worden. Het enige wat mogelijk is, is de sfeer/cultuur blijven benadrukken.

- Er is nog geen follow-up met betrekking tot het tijdig aanleveren van
roosters.

Goede punten:
- Studenten ervaren voldoende feedback
- Voorbereidend onderwijs en terugkomdagen worden als goed ervaren, met

name de E-learnings springen er positief uit met betrekking tot
voorbereiding op de praktijk

- Er is voldoende exposure aan huidaandoeningen in de praktijk
- Werksfeer is goed en feedback kan laagdrempelig gevraagd worden.
- Er bestaat een goede combinatie tussen meekijken en zelfstandig uitvoeren

(vooral bij het Rode Kruis ziekenhuis).
Verbeterpunten:

- > 50% van de feedbackformulieren wordt pas geaccordeerd als het coschap
alweer voorbij is.

- Informatievoorziening is slechts in 50% van de gevallen op tijd en duidelijk.
Bij de andere 50% is de informatie ofwel niet tijdig, ofwel niet duidelijk.
OLVG is verbeterd, Oosterwal en Rode Kruis (RKZ vorige keer ook al) zijn nu
de negatieve outliers.

- Er waren 5 intimidatie meldingen (2 in het AMC, 1 Oosterwal, 1 Flevo, 1 RKZ)
- In het Flevoziekenhuis hebben veel coassistenten geen eindevaluatie. Dat

wordt als onprettig ervaren. De coördinator bij het Flevoziekenhuis kon
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volgens de coördinator niet omgaan met deze feedback. Er is tegenwoordig
een nieuwe coördinator bij het Flevoziekenhuis, en dit gaat opnieuw
besproken worden. De opleiding geeft aan dat een eindevaluatie ook echt
noodzakelijk is bij Programmatisch Toetsen.

- Op 28-03-2024 was Vince aanwezig bij de evaluatiebijeenkomst van het coschap
kindergeneeskunde.
Actiepunten vorige keer:

- Stroomlijnen van Programmatisch Toetsen met Antwerpen is te moeilijk
gebleken, waardoor het aantal feedbackmomenten laag is.

- Negatieve ervaringen komen nog steeds terug in de narratieve feedback,
maar worden niet altijd gemeld.

- Het document "inspiratie beroepsactiviteiten" wordt tegenwoordig breed
verspreid

- De exposure op de werkvloer is een blijvend probleem. Dit probleem lijkt
zichzelf niet op te lossen. De coördinator zou graag zien dat het makkelijker
wordt om internationale stages te organiseren, om crowding tegen te gaan.

- Afstemming tussen VU en UvA is tegenwoordig veel beter en lijkt minder
problemen voor opleiders op te leveren. Studenten ervaren echter nog wel
problemen.

- Verhouding tussen voorbereidend onderwijs en leerlijnen is nog steeds een
punt van aandacht.

- Accorderingstijd is nog steeds veel te lang, maar relatief beter dan andere
coschappen. De coördinator geeft aan dat de verbetering ook zichtbaar kan
zijn omdat er vanuit de coördinator veel druk is geweest in een bepaalde tijd.

Goede punten:
- Het aantal feedbackmomenten scoort redelijk goed, hoewel net iets te laag.
- Informatievoorziening is vaak duidelijk en tijdig.
- Veel studenten hebben leerdoelen, taken en verantwoordelijkheden kunnen

bespreken.
- Exposure is over het algemeen goed, met een redelijke verdeling tussen de

leeftijden. Er worden relatief weinig adolescenten gezien.
- Feedback en oefenen van beroepsactiviteiten scoren ook goed. Positieve

outlier is de werksfeer.
- Veel affiliaties hebben een soort "buddy-systeem". Dit wordt als prettig

ervaren.
- Begeleiders zijn laagdrempelig bereikbaar voor vragen.
- Over het algemeen is er waardering voor het voorbereidend onderwijs, met

name pediatric life support. Coassistenten zouden dit wel eerder in de
onderwijsweken willen zien.

Verbeterpunten:
- Er was 1 intimidatie melding. Deze is opgepakt door de coassistent zelf. Ook

kwam er uit de narratieve feedback dat er in het OLVG een intimiderende
kinderarts is. Dit is niet als melding naar voren gebracht. De coördinator gaat
deze melding wel oppakken.
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- Studenten voelen zich niet altijd voorbereid op het coschap, door matige
docentaanwezigheid en een matige praktische uitwerking van peer teaching.
Ook wordt aangegeven dat er naar verhouding teveel ZSA's zijn, en dat het
onderwijs net niet just-in-time is. De coördinator moedigt de opleiding aan
om deze verhouding en het voorbereidende onderwijs in het algemeen
kritisch tegen het licht te houden. De opleiding verwijst echter weer naar de
curriculumevaluatie.

- Exposure in de zomerperiode is over het algemeen zeer matig, zo ook bij
kindergeneeskunde.

- Studenten ontvangen vaak geen feedback als ze niet van tevoren hebben
aangegeven feedback te gaan vragen. Studenten ervaren een gebrek aan
begrip voor de hoge druk van de norm van het Programmatisch Toetsen.

- In het OLVG-West is het makkelijker om exposure te halen bij jonge kinderen
dan op andere affiliaties.

De coördinator geeft aan dat de VU van plan is de focus te gaan leggen op
extramurale zorg. Veel affiliaties ontvangen zowel coassistenten van de VU en van de
UvA. Als de faculteiten compleet los van elkaar ontwikkelingen doorvoeren in hun
curricula, wordt het steeds lastiger om staf te instrueren over de coassistenten die op
de werkvloer komen.

8.2. OERmaster Geneeskunde (32 min)
Aankomende donderdag 11 april staat een voorbespreking voor de OER master

Geneeskunde gepland tussen het MT-master en Vince (en Kim?). In de PV van

04-03-2024 waren er een aantal onderwerpen waar de FSR nog verdere toelichting

op wilde ontvangen, alvorens een oordeel te kunnen vormen. In deze vergadering is

het van belang vast te stellen welke standpunten de FSR in wenst te nemen, en welke

aanvullende informatie de FSR nog zou willen vragen bij het gesprek op 11 april.

De FSR zou graag weten welke reacties vanuit het opleidingsteam komen en welke

vanuit persoonlijke noot. Hierover gaat DB een mail opstellen, waar Katinka werpt

hier naderhand een blik op.

B1.1j + B4.2
- De FSR zou graag informatie ontvangen over de frequentie dat er een

mogelijk probleem verwacht wordt

- De FSR vraagt zich tevens af wanneer de terugkoppeling van een

tijdsbepaling gedaan wordt. Hoe ziet het MT het voor zich? Hier wil de FSR

wel graag duidelijke plannen voor zien, ivm mogelijke chaos indien het plan

onduidelijk zou zijn

- Daarnaast vraagt de FSR zich af of persoonlijke voorkeuren geïntegreerd

kunnen worden in dit beleid
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B1.3.1
- De FSR vraagt zich af welke organisatorische last MT wil inperken, aangezien

het niet noodzakelijk blijkt
- De FSR vraagt zich teven af waarom het MT iets in de OER wil opnemen wat

nog geëxploreerd wordt

B4.2
- De FSR vraagt zich af welke andere activiteiten bedoeld worden
- De FSR vraagt zich af welke ontwikkelingen zijn te verwachten voor de toets

medicatieveiligheid

B4.9.2
- De FSR vraagt zich af wat de aanwezigheidsplicht in de praktijk betekent

Daarnaast stond er ook nog een discussiepunt open naar aanleiding van de

toelichting van Chantal Albicher over de nakijktermijn.

De meeste raadsleden zijn van mening dat alle kritische vragen over het proces niet

voldoende beantwoordt zijn bij de komst van Chantal bij de vorige PV.

Het is voor de FSR belangrijk dat de nakijktermijn geen 20 werkdagen wordt. De FSR

zou dan ook adviseren dat er een extra persoon aangenomen wordt voor het

oplossen van de problemen rond de nakijktermijn.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met tien stemmen

voor het uitdragen van de in deze PV vastgestelde mening ten aanzien van de

nakijktermijn van portfolio's in de OER master Epicurus.

Vince gaat in gesprek met het MT-master GEN op 11 april over de OER.
Vince en Kim vertegenwoordigen de standpunten van de FSR in de plenaire sessie
van 17 april.

9. Commissie Medische Informatiekunde
9.1. Stand van zaken

- Op 25-03-2024 had Vince een evaluatiebijeenkomst MI-X1.3. De studenten spraken
hun waardering uit voor de opzet van de eerste week en voor de gastcolleges. Deze
werden als verdiepend en leerzaam ervaren. Nadeel aan de gastcolleges was dat
sommige sprekers niet hun positie binnen het curriculum begrepen, en er veel
reclame werd gemaakt voor hun eigen bedrijven. Het voornaamste kritiekpunt van
studenten was dat er geen feedback gegeven werd op ingediend werk, met name bij
opdrachten die becijferd werden. Als studenten expliciet om feedback vroegen,
konden ze dit wel ontvangen. Erik Joukes gaf aan dat er standaard feedback gegeven
zou moeten worden, niet alleen als studenten dit vragen. Studenten ervoeren
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moeilijkheden met het tentamen, waarschijnlijk omdat er veel open vragen in het
tentamen zaten. 1.3 is het eerste vak met open vragen, maar daar wordt geen
aandacht aan besteed. In volgende jaren kan het goed zijn om studenten voor te
bereiden op hoe open vragen überhaupt beantwoord dienen te worden. Onderwijs
was in de basis activerend, ook aan de hand van een grote groepsopdracht. De groep
was wellicht iets te groot, waardoor niet iedereen van de groep zich verdiept in alle
stof. Een externe docent was in de overtuiging dat al het onderwijs online zou
plaatsvinden, waardoor studenten onnodig naar de faculteit kwamen. Rondom de
deadlines bestaat er verwarring, omdat de rooster-app verschillende agenda's van
CANVAS bundelt.

- Op 03-04-2024 hadden Max en Lyanne een OER voorbespreking met Erik Joukes.
Max en Lyanne hadden een meeting ingepland om de OER voor te bespreken met
Erik Joukes. Hieronder volgt een toelichting op de vragen en bespreekpunten die de
commissie MI naar het OT had gestuurd.
Het OT heeft nog geen definitieve indeling gemaakt van clusters per vak, maar
tijdens een gesprek zijn enkele clusters besproken, zoals logica en wiskunde,
anatomie en programmeren, enzovoort. Niet alle vakken zijn besproken, maar er is
een algemeen idee dat vakken die niet hoeven te worden opgesplitst één cluster
gaan vormen, terwijl vakken met meerdere clusters verschillende thema's bevatten
die niet kunnen worden gecompenseerd binnen het vak zelf. Het invoeren van
clusters helpt de opleiding om het kennisniveau van studenten te waarborgen.
Er was verwarring over de situatie waarin een student met vrijstellingen voor het
Bindend Studieadvies (BSA) wel doorgaat naar jaar 2, wat blijkbaar al is
voorgekomen. Het is duidelijk dat compensatie op basis van bijzondere
omstandigheden wel mogelijk is, maar studenten die het BSA niet halen maar wel
dispensatie krijgen, mogen niet doorgaan naar jaar 2. Het is bedoeld om de opbouw
van het curriculum te waarborgen en ervoor te zorgen dat studenten de nodige
voorkennis hebben voor vervolgvakken.
Erik Joukes heeft mondelijke toelichting gegeven over waarom niet alle input van de
Studentenraad is overgenomen.
Het OT is niet van plan het herkansingsbeleid aan te passen, ondanks dat
herkansingen worden beperkt tot enkele clusters. Het huidige beleid omvat het
toestaan van één vak open te laten staan om het volgende jaar te beginnen, één
herkansing in januari en twee herkansingen in de zomer.
In tegenstelling tot andere faculteiten, waar aparte onderdelen van een vak een 5
moeten halen en het totaal een 5,5, wordt hier gekozen om voor elk cluster een 5,5 te
halen. Binnen een cluster hoeft geen minimaal cijfer te worden behaald, omdat de
clusters thema's omvatten en het behalen van een voldoende in het cluster aantoont
dat de benodigde kennis wordt beheerst. Het invoeren van clusters maakt het ook
mogelijk om specifieke onderdelen te herkansen.

- Op 03-04-2024 Lyanne een evaluatiebijeenkomst MI-X3.3 2023-2024. Lyanne was bij
de evaluatiebijeenkomst MI-X3.3. De cijfers moeten nog gepubliceerd worden maar
er waren wat problemen met SIS. Het vak scoort goed en beter dan vorig jaar. Een
verbeterpunt is nog wel de feedback momenten. Studenten zouden graag meer
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feedback ontvangen op hun project. Het was nu vooral aan de student om de
docenten te benaderen, maar algemene feedback momenten worden gemist.
Docenten stonden wel open om feedback te geven als hier naar gevraagd werd. Het
was voor studenten onduidelijk wat er verwacht werd van het verslag, de
coördinatoren gaan hier naar kijken. Niet van alle werkcolleges werden de
antwoorden gepubliceerd, volgend jaar zullen ze hier op letten. De werkcolleges
werden wel als fijn en nuttig ervaren. Coördinatoren vonden het een leuk cohort,
iedereen deed goed mee.

- Op 27-03-2024 hadden Kim, Lyanne, Pien en Max een CoMI vergadering. Tijdens dit
overleg is besproken wat er verder opgehelderd moest worden met Erik Joukes
tijdens de meeting op 3 april, om soepeler de OER onderhandelingen in te gaan. De
punten die CoMi duidelijk wil hebben zijn: 1) is er al een indeling voor de clusters, 2)
nog een keer opheldering over BSA vrijstelling en dan wel door mogen naar het 2
jaar, 3) waarom niet al onze feedback meegenomen, 4) als door clusters de
herkansingen makkelijker worden, krijg je dan ook meer herkansingen, 5) waarom is
gekozen dat voor een cluster een 5,5 gehaald moet worden en niet zoals bij andere
studies een 5.

9.2. OER bachelor MI (24 min)
Ter voorbereiding aan de OER onderhandelingen hebben Max en Lyanne een
vergadering met Erik Joukes gehad. Hier zijn nog wat vragen en/of onderwerpen
behandeld om ons een duidelijker beeld te geven. In de bijlage staat de uitwerking
van het gesprek en nogmaals het nieuwe toetsbeleid (ter informatie/om terug te
lezen). Dit vergaderstuk is nogmaals ingediend om het standpunt voor tijdens de
OER-onderhandelingen scherp te krijgen.

De FSR wil betreffende het doorstromen aankaarten dat studenten volgens haar

eigen initiatief horen te tonen voor hun eigen studie en niet per se aan de hand

genomen hoeven te worden.

De FSR kan niet instemmen met clusteronderwijs voordat alle randvoorwaarden en

procedures bekend zijn.

De FSR is niet akkoord met het schrappen van de BSA-vrijstellingen vanwege

persoonlijke omstandigheden voor het tweede leerjaar MI.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met tien stemmen

voor het uitdragen van het besproken standpunt tijdens de OER onderhandelingen

Bachelor MI deel B.

Lyanne en Kim gaan naar de OER onderhandelingen Bachelor MI deel B en nemen de

standpunten van de FSR mee.
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10. Taskforces
10.1. Stand van zaken

- Op 26-03-2024 was Vince aanwezig bij de Teaching and Learning Centre (TLC)
expertisegroep voor diversiteit, inclusie en sociale veiligheid met Neeltje
Huijing-Schrofer (TLC), Eline Nannenberg (PE sociale veiligheid) en Shamim Amiri
Simkooei (Degeneeskundestudent). Hierbij werd gesproken over het inventariseren
van concrete verbeterpunten binnen dit thema voor het structurele curriculum. Het
doel is om als expertisegroep een lijst aan concrete suggesties op te stellen voor de
volgende bijeenkomst, om die als groep voor te leggen aan het MT-bachelor. Ook is
gesproken over de nominaties voor de ECHO-award voor het komende jaar. Tot slot
vroeg Eline nog of er studenten waren die mee zouden willen helpen met het maken
van enkele kennisclips over thema's als sociale veiligheid, diversiteit en inclusie.

10.2. Project MoFa (32 min)
Er is besloten dat vanuit project MoFa de onderwijslokalen (akoestiek, muren etc.)

als eerst wordt verbouwd. Daar kwam de FSR achter door middel van een

mailwisseling die in de FSR inbox gestuurd werd. Hierin stond o.a. dat er z.s.m. in de

zomer gestart moet worden met het verbouwen van de leslokalen. Commissie

faciliteiten/DB was hierover verrast en wist niet zo goed waar dit besluit vandaan

kwam.

Vragen die de FSR heeft voor de MoFa stuurgroep:

- Vanuit welke geldpotjes wordt wat bepaald?

- Wat is de begroting?

- Wat gebeurt er op het moment dat dit deel van het budget over het budget

heen gaat?

- Zijn er al plannen voor de uitgaven van de rest van het geld?

- Is er een plan voor de hoogste prioriteit (uitbreiding van de studieplekken)?

- Wat is het doel van MoFa nu uiteindelijk precies?

- Zit het lablokaal in het ‘idee’ van de leslokalen (wat nu besloten is)?

- Is er een plattegrond van het lablokaal? (Als het lablokaal in de 1,6 miljoen

van de leslokalen zit)

Ten aanzien van prioritering zou de FSR kiezen voor:

- Uitbreiding studiewerkplekken

- Look en feel Plein-J

- Medische bibliotheek (herindeling)

- Groen in de faculteit
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- Meubilair kleinschalige onderwijsruimtes

- Verlichting in kleinschalige onderwijsruimtes

- Eetgelegenheden

- Zijn volgens de FSR lastig te realiseren

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met tien stemmen

voor het opgestelde plan van aanpak ten opzichte van project MoFa.

Kim gaat het besluit van de FSR terugkoppelen naar dhr. Van Veldhuizen via de mail

en probeert een afspraak in te plannen om bovenstaande te bespreken.

Taskforce faciliteiten gaan het besluit van de FSR meenemen naar stuurgroep MoFa.

11. Commissie PR
11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen
De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting
13.1. WVTTK

Er is niks ter tafel gekomen.

Max gaat een update evaluatie MAM05 + AS1 schrijven.

13.2. Rondvraag
Er was niks voor de rondvraag.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst
Er waren geen nieuwe agendapunten.

Vince 1. koppelt de mening van de raad over samenwerking
terug naar de FSR-VU
2. stuurt de agenda op naar het OT-GEN
3. gaat in gesprek met het MT-master GEN op 11 april
over de OER
4. vertegenwoordigt met Kim de standpunten van de FSR
in de plenaire sessie van 17 april (OER master
Geneeskunde)

Kim 1. gaat TAQT training plannen
2. vertegenwoordigt met Vince de standpunten van de
FSR in de plenaire sessie van 17 april (OER master
Geneeskunde)
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3. gaat met Lyanne naar de OER onderhandelingen
Bachelor MI deel B en nemen de standpunten van de FSR
mee
4. gaat het besluit van de FSR terugkoppelen naar Theo
via de mail (project MoFa)

Lyanne 1. stuurt de feedback op de notitie terug naar Hotze Lont
2. gaat met Kim naar de OER onderhandelingen Bachelor
MI deel B en nemen de standpunten van de FSR mee

Katinka 1. helpt DB bij het schrijven van de mail OER master
Geneeskunde

Mike 1. gaat een update CO2-assistent schrijven

Pien 1. gaat de MSO update plaatsen

Max 1. gaat een update evaluatie MAM05 + AS1 schrijven

Doğukan

Suzanne

Jessey 1. gaat de update over evaluatiebijeenkomst RA-2
plaatsen

Fabiënne

DB 1. stuurt het aanvullende advies op naar alle stakeholders
van deel A van de OER bachelor
2. mail opstellen betreffende OER master Geneeskunde

PR

Taskforce
faciliteiten

1. gaan het besluit van de FSR meenemen naar stuurgroep

MoFa

Dossierhouders
OER

1. voorbesprekingen regelen met relevante partijen
2. de mening van de FSR vertegenwoordigen bij de
plenaire sessies

Iedereen

13.4. Afsluiting (21:34)
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